

## digifri / mötesanteckningar / 2004-02-11

Tobias Ivarsson, Anders Kagerin, Gustav Jönsson, Erik Johnsson, Carl  
Ingemarsson, Philip Jägenstedt, Emil Eifrém, Andreas Remar, Elmir Jagudin

ons, 2004-02-11

## 1 Introduktion

Det här är lösa anteckningar från Digifris medlemsmöte onsdag 2004-02-11, ~1830-2100. Medlemsmötet genomfördes utan en strikt dagordning och därför har det här dokumentet formen av informella anteckningar snarare än formellt protokoll.

## 2 Lösa punkter

- Det beslutades att försöka hålla regelbundna medlemsmöten varannan tisdag.
- Nästa möte bestämdes till kommande tisdag, 2004-02-17, kl 18. Det noterades att det mötet enligt stadgarna inte kan vara ett beslutande möte eftersom det inte annonserats  $\geq 1$  vecka i förväg. Förslag om att cracka Lysators mailservrar och ställa tillbaka dess klocka för att kunna skicka en regelvämlig kallelse i tid avfärdades efter viss diskussion.

Under nästa möte bör bland annat följande ingå:

- Förberedande av verksamhetsplanen.
- Eventuell rapport från grupper.
- Information kring och genomförande av en studiecirkel. (se nedan)
- Format för dokumentation (protokoll, stadgar, övrig skriven information, etc) i föreningen.

## 3 Idéer och förslag till verksamhet

- Studiecirkel
- Wiki
- Översättning av proprietär strömning av P3
- Propaganda under nolle-p
- Påverka "default-utbudet" av programvara i kurser till att bestå till så stor del som möjligt av fri mjukvara.
- Guide till fri mjukvara för nybörjare (exempelvis hur man installerar och konfigurerar Firefox / Thunderbird)
- En egen Knoppix / Gnoppix-distribution (*linux*)
- Installation av Linux i CYD-poolen
- Jabber-server
- Installfests

## 4 Grupper / ministerier

### 4.1 Websajt - teknik

Gruppen har ansvar för att designa och implementera tekniska och innehållsmässiga ramverk för websajten. Medlemmar: Emil, Philip, Tobias, eventuellt Henrik Larsson, ej närvarande.

## 4.2 Webbsajt - innehåll

Gruppen har ansvar för att strukturera och specificera innehållet på webbsajten.

Element som vi eventuellt vill ha med:

- Stadgar
- Protokoll
- Nyheter
- Kalendarium
- Wiki
- Argumentationsdatabas

Medlemmar: Erik, Philip.

## 4.3 Studiecirkel

Gruppen har ansvar för att förbereda ämne, plats och form för nästa mötes studiecirkel och för att kolla upp de ekonomiska regler som gäller för bidragsberättigade studiecirkelar.

Medlemmar: Tobias, Andreas, Anders, Emil.

## 4.4 Information

Specificeras senare.

## 4.5 Inventering

Gruppen har ansvar för att inventera och övervaka nuvarande status på fri vs icke-fri mjukvara på olika system på universitetet. Ehm, ja. Ni vet vad jag menar.

Medlemmar: Elmir, Andreas.

## 4.6 Lobby / propaganda

Specificeras senare. (Ex: korrespondans med P3, insändare, etc)